
Referat af grupperådsmøde den 21/02-2024 

Alle gruppens medlemmer indkaldes til ordinært grupperådsmøde (generalforsamling) 

den 21/02-2024 kl. 19.30 i hytten.  

 

 

Dagsorden jf. Det Danske Spejderkorps’ vedtægter § 64 

1. Valg af dirigent og referent 
Dirigent: Finn 
Referent: Bibi 
Dagsorden udsendt 29.1.24 – rettidigt 
Budget udsendt senest 1 uge før: 14.2.24 - rettidigt 

 
2. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning  

Fremlagt af formand Nanna og godkendt 
 

3. Fremlæggelse af årsregnskabet for til vedtagelse  
Uddelt, gennemgået og godkendt 
 

4. Behandling af indkomne forslag 
Der er ikke kommet forslag ind 

 
5. Fremlæggelse af budget, herunder kontingent for det kommende år til vedtagelse. 

Forslag om at hæve kontingentet. Gruppen har brug for lidt mere likvide midler.  
Kontingenthævning og budget er godkendt. Fokus på forbrug af papirservietter over et år. 

 
6. Fastsættelse af antal pladser i bestyrelsen. 

Styrelsen fremlagde at antal pladser udover formand og kasserer er på 4 pladser, dette blev 
godkendt.  

 
7. Valg til bestyrelsen (gælder for en toårig periode) 

Valg af formand – er ikke på valg  
Valg af kasserer – Finn er på valg og ønsker at genopstille – Finn blev valgt 
Valg af medlemmer til styrelsen:  
Mads Peter, Marianne og Jes ønsker at genopstille, Ea ønsker at stille op. Alle 4 blev valgt 
ind i styrelsen  
.  
 

8. Valg af revisor og evt. revisorsuppleant (gælder for en etårig periode) 
Revisor: Jan – valgt 
Revisorsuppleant: ingen 

 
9. Valg af fem stemmeberettigede til divisionsrådet (gælder for en etårig periode) 

Henrik, Marianne, Ae, Mikkel og Noah stiller op - valgt 

 
10. Valg af to stemmeberettigede til korpsrådet (gælder for en etårig periode) 

Christina og Nanna stiller op som stemmeberettiget– valgt 



Ea, Kasper og Noah stiller op uden stemmeberettigelse - valgt 

 
11. Eventuelt 

Ung i styrelsen stopper – tak til Mikkel og Oliver 
Revisoren stopper – tak til Jan 
Hyttemester og medlemsansvarlig stopper – tak til Bibi 
Henrik: Projekt Ornebjerg, renovering af hytten mm. Budget kr 460.000 plus søgt 
kommunen ”2til1”-pulje. Får 2/3 del af budgettet. Desuden søges der midler. 
 
Mødet sluttede 21.02  
 
 
 
Godkendt af Formand Nanna Jensen den 4 marts 2024 


